
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 13. oktober 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 27
På samrådet om skæve ejendomsvurderinger den 12. oktober 2023 i Skatteudvalget 
begrunder ministeren udsendelsen af de foreløbige 2022-vuderinger med, at det vil være 
urimeligt, såfremt tilbagebetalingen af den for meget betalte boligskat endnu engang 
bliver udskudt. Vil ministeren imidlertid bekræfte, at tilbagebetalingen udregnes på bag-
grund af 2020-vurdringerne og dermed ikke de foreløbige 2022-vurdringer? Ministeren 
har oplyst, at en del boligejere først vil modtage deres 2020-vurdering ved udgangen af 
2024, jf. SAU alm. del - bilag 4. Hvis ministerens fokus er på tilbagebetalingen af for 
meget betalt boligskat, ville det så ikke være fordelagtigt at koncentrere ressourcerne om 
fremdriften i 2020-vurderingerne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pernille Vermund (NB).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Pernille.Vermund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jesper Petersen
formand
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